
:Aمدیربرنامه های شاغل در سری

آزمون، هدف اصلی ایتالیایی  ها است
تیم های زیادی در تابســـتان پیش رو خواهان به خدمت گرفتن سردار آزمون هستند 

و هنوز مشخص نیست مقصد بعدی او چه تیمی خواهد بود. گوران ولکوویچ، مدیر 

برنامه های صرب تبار که با تیم های ســـری A نیز همـــکاری می کند در گفت وگو با 

سایت روسی »اســـپورت باکس« درباره نقل وانتقالات لیگ روسیه می گوید: »لیگ 

ایتالیا هم اکنون با مشکلات زیادی روبه رو است و انتقاد زیادی به تیم های این کشور 

می شود. تا جایی که من می دانم مهم ترین هدف آنها از لیگ روسیه سردار آزمون است 

و چندین تیم این کشـــور خواستار خرید او هستند. تا امروز صحبتی درباره احتمال 

انتقال میرانچوک)لوکوموتیو مسکو( نشنیده ام. آزمون یکی از بهترین بازیکنان زنیت 

اســـت و به نظرم با قیمتی بین 25 تا 30 میلیون یورو می توان او را خرید. با توجه به 

اینکه دو سال از قراردادش باقی مانده است، فکر می کنم این رقم منطقی باشد.«

بهبود اوضاع برای مهاجم ایرانی فنرباغچه

صیادمنش گلزنی کرد و امیدوار شد
رقابت های لیگ ترکیه قرار اســـت از روز جمعه این هفته پیگیری شود و فنرباغچه که 

هم اکنون در رده هفتم جدول قرار دارد در نخســـتین دیدار فصل پس از وقفه ای که 

به دلیل شیوع کرونا در آن ایجاد شد در زمین خود میزبان کایسری اسپور خواهد بود. 

فنرباغچه روز گذشته تمرینات خود در کمپ استانبول را به پایان رساند و براساس اعلام 

این باشگاه، جواب تست کرونای تمام بازیکنان و کادر فنی این تیم منفی بوده است. 

در تمرین دیروز یک بازی درون تیمی هم برگزار شد و 6 گل به همراه داشت که الهیار 

صیادمنش زننده یکی از آنها بود. به نوشته رسانه های ترکیه، گلزنی صیادمنش در این 

تمرین رضایت کادر فنی تیم را به همراه داشته، اما به نظر نمی رسد این مهاجم جوان 

ایرانی بتواند جایی در ترکیب اصلی تیمش برای دیدار روز جمعه داشته باشد. با این 

حال اوضاع کمی برایش بهتر شده است. 

قابل توجه مدیران فدراسیون و وزارت ورزش

ویلموتس در بلژیک هم مشتری ندارد!
مارک ویلموتس، ســـرمربی سابق تیم ملی پس از فسخ قرارداد با فدراسیون ایران 

همچنـــان بدون تیم مانده و اگرچه در این مدت بارها از ابراز تمایلش برای حضور 

در اســـتاندارد لیژ سخن گفته و رسانه های این کشور نیز از احتمال حضورش در 

چندین تیم مختلف ســـخن گفته اند، اما هنوز نتوانسته هدایت تیمی را برعهده 

بگیرد. ســـایت »فوتبال 24« بلژیک روز گذشـــته از خارج شـــدن نام او از لیست 

شانس های مربیگری در استاندارد لیژ خبر داد و نوشت: »سرمربی سابق تیم ملی 

بلژیک رویای بازگشت به لیگ این کشور و حضور روی نیمکت استاندارد لیژ را در 

سر دارد. او به تازگی ابراز تمایل کرده تا هدایت این تیم را برعهده بگیرد و آشکارا 

از علاقه اش به این تیم ســـخن گفته اما به نظر نمی رسد چنین آرزویی فعلا برای 

او عملی شـــود. تازه ترین اخبار از این باشـــگاه حاکی از آن است که مدیران تیم 

تمایلی برای به خدمت گرفتن ویلموتس ندارند و نام او از بین گزینه های باشـــگاه 

خط خورده است. در حالی که قرار است میشل پرودوم، سرمربی کنونی تیم پس از 

بازنشستگی در پست مدیر فوتبالی و مشاور باشگاه منصوب شود، تردیدهایی درباره 

همکاری این دو در آینده وجود دارد و احتمال می رود آنها نتوانند در کنار هم کار 

کنند. به همین دلیل استاندارد لیژ گزینه های دیگری را مدنظر خواهد داشت.«

علیرضـا جهانبخـش، وینگـر ایرانـی برایتـون ایـن 

روزهـا خـود را بـرای بازگشـت بـه فوتبـال و ادامـه 

رقابت هـای لیگ برتـر آمـاده می کنـد. او روز گذشـته 

در گفت وگویـی بـا سـایت ایـن باشـگاه انگلیسـی 

دربـاره تجربـه حضـور در فوتبـال اروپـا و برنامه هایش 

بـرای آینـده صحبـت کـرده کـه در ادامـه می خوانید.

چه شـد که در سـال 2013 راهی لیگ هلند شـدی و 

چه انتظاری از بازی در فوتبال اروپا داشـتی؟

وقتـی در سـال 2013 راهـی نایمخـن شـدم، چنـد 

پیشـنهاد دیگـر هـم داشـتم. مـن بـه همـراه تیم ملـی زیر 

19 سـاله های ایـران بـه تورنمنتـی در دبـی رفتـه بودیـم و 

در آنجا چندین پیشنهاد از تیم های ترکیه ای و فرانسوی 

هـم مطـرح شـد. مـن بـا دوسـتانم و کسـانی کـه بـه آنهـا 

اطمینـان داشـتم مشـورت کـردم تـا قـدم درسـتی را برای 

آینـده ام بـردارم. بیشـتر آنهـا بـه من گفتند بـه لیگ هلند 

بـرو چـون آکادمـی فوتبال نایمخن می توانـد به تو کمک 

کنـد تـا در فوتبـال پیشـرفت کـرده و بـه بازیکـن و انسـان 

بهتـری تبدیـل شـوی. در همان دوران من یک پیشـنهاد 

هـم از یکـی از بزرگ تریـن تیم های ایرانـی دریافت کردم. 

آنهـا 35 میلیـون هـوادار دارنـد و مـن در آسـتانه امضـای 

قـرارداد بـا آنهـا بـودم. تمـام کارهـای اداری تقریبـا انجام 

شـده بـود کـه مـن تماسـی از هلنـد دریافـت کـردم کـه 

اوضـاع را عـوض کـرد. چنـد روز خـودم را ناپدیـد کـردم 

تـا مطمئـن شـوم کـه کار انتقالـم بـه هلنـد قطعـا انجـام 

خواهـد شـد. آنهـا به ایـران آمدند و با باشـگاهم مذاکرات 

را انجـام دادنـد و درنهایـت قـراردادم امضا شـد. پس از آن 

بـه مدیـران تیـم ایرانـی توضیح دادم که چـرا چنین کاری 

انجام دادم و گفتم که هدف من بازی در خارج از کشـور 

اسـت. آنهـا هـم مـرا درک کردنـد. از همـان زمان دوسـت 

داشـتم هرچـه زودتـر بـازی در فوتبـال اروپا را یـاد بگیرم و 

بـا آن هماهنگ شـوم. 

در نخسـتین فصـل حضـورت در اروپـا 

از همـه تـو را  چـه چیـزی بیـش 

چـه  و  داد  قـرار  تحت تاثیـر 

خاطراتـی از آن دوران داری؟

سـختی  ی  زهـا و ر قعـا  ا و

هنـگ  فر و  فضـا   . د بـو

بـود  متفاوتـی  کامـلا 

و انتظـارات آنهـا هـم 

حتـی  داشـت.  فـرق 

شـیوه فوتبـال بـازی کـردن آنهـا هـم متفاوت 

بود. در ایران ما بازیکنان تکنیکی زیادی داریم 

کـه از نظـر انفـرادی خوب هسـتند، امـا در هلند 

یـاد گرفتـم که چگونـه در چارچـوب برنامه های 

تاکتیکـی در خدمـت تیـم باشـم. همچنیـن 

بایـد زبـان آنهـا را نیـز یـاد می گرفتـم تـا بتوانـم 

بـا هم تیمی هایـم ارتبـاط برقـرار کنـم. البتـه 

دوسـتانی هـم در کنـارم داشـتم کـه کمکـم 

می کردنـد تـا هرچـه زودتـر در فضـای جدید 

جـا بیفتـم. تقریبـا هـر روز مشـغول یادگیری 

زبان بودم. در همان فصل نخسـت تیم ما سـقوط کرد اما 

مـن چیزهـای زیـادی یـاد گرفتـم. در دسـته دو بازی های 

بیشـتری به من می رسـید و می خواسـتم بیشـتر به تیمم 

کمـک کنـم. در ادامـه نیز توانسـتیم به دسـته اول صعود 

کنیـم. همیشـه برایـم مدتـی طول می کشـد تا بـه فضای 

جدیـد عـادت کنـم اما به محض اینکـه این اتفاق رخ دهد 

شـرایطم بهتـر می شـود. 

تو خیلی زودتر از این هم فرصت داشتی 

کـه بـه برایتـون بپیونـدی. این طـور 

؟ نیست

اوضـاع در آن زمـان برایـم خوب 

بـه  مـن   . می رفـت پیـش 

برایتـون آمـدم و چنـد روز را 

در اینجا سـپری کـردم. زمین 

تمرینی و شـهر را از نزدیک دیدم 

و همـه چیـز فوق العـاده بـود. به شـدت 

تحت تاثیـر قـرار گرفتـه بودم امـا در آن زمان 

تنها 21 سـال داشـتم. لیگ چمپیونشـیپ 

هـم بسـیار فیزیکـی و درگیرانـه اسـت و تیم ها 

تعـداد بازی هـای زیـادی انجـام می دهنـد. در 

آن زمان احسـاس کردم که باید نکات بیشـتری 

یـاد بگیـرم تـا بـرای جـا افتـادن در اینجـا آماده تـر 

باشـم. اما همیشـه به دوسـتانم می گفتم که برایتون 

حس بسیار خوبی در من ایجاد 

می کنـد و همیشـه در ذهن 

مـن می مانـد. 

آلکمـار  بـه  آن  از  پـس 

رفتـی، تیمـی که در آن موفقیت هـای زیادی را تجربه 

کـردی. 

در نخسـتین فصـل حضـورم در آن تیـم مصدومیت هـای 

زیـادی را تجربـه کـردم و در فـرم خوبـی نبـودم. سـال دوم 

بهتـر بـود و افـراد بسـیار خوبـی هم در آنجا بودنـد. در این 

تیـم هـم نـکات زیـادی را یـاد گرفتـم و احسـاس می کردم 

در خانـه خـودم هسـتم، به همین دلیل توانسـتم بهترین 

عملکـردم را داشـته باشـم. فصـل سـوم هـم کـه بهتریـن 

فصـل مـن بـود. احسـاس می کـردم در فضـا و شـرایط 

بسـیار خوبی قرار دارم و رابطه ای نزدیک با همه داشـتم. 

تو در فصل 18-2017 عنوان آقای گلی لیگ هلند را 

کسـب کـردی. ایـن نخسـتین بار بود کـه یک بازیکن 

ایرانـی در لیگ هـای اروپایـی موفـق بـه کسـب ایـن 

عنوان می شـد. 

در تمام دوران فوتبالم همیشه این احساس را داشتم که 

بایـد الگویی مناسـب بـرای بازیکنان جوان ایرانی باشـم. 

می خواسـتم ثابت کنم که می توان با برداشـتن قدم های 

مناسـب در فوتبال اروپا پیشـرفت کرد و به بالاترین سطح 

هـم رسـید. دوسـت داشـتم بـه آنهـا نشـان دهـم کـه مهم 

نیسـت شـما از کجـا بـه اینجـا آمده اید، اگر سـخت تلاش 

کنیـد و جاه طلبـی لازم را داشـته باشـید می توانیـد بـه 

بزرگ تریـن آرزوهـای خـود هـم برسـید. شـما بایـد صبور 

باشـید. مـن در یـک خانـواده کامـلا معمولـی رشـد کردم 

و فوتبالـم را در خیابـان و در کنـار دوسـتانم آغـاز کـردم. با 

ایـن حـال می خواسـتم کـه آرزوهایـم را محقـق کنـم و بـه 

همیـن دلیـل زحمـات زیـادی کشـیدم و سـخت تمریـن 

کـردم تـا بـه آنهـا برسـم. از اینکه بـه موفقیت هـای زیادی 

در اینجـا رسـیده ام، حـس خوبـی دارم. حالا مـا بازیکنان 

جوان زیادی را در سطح اروپا داریم و اینکه حس می کنم 

نقشـی در پیشـرفت آنهـا و موفقیت شـان داشـته ام برایـم 

بسـیار ارزشـمند است. 

گفت وگوی سایت برایتون انگلیس با ستاره ایرانی

جهانبخش: خوشحالم که در پیشرفت جوانان ایرانی در اروپا نقش داشتم

قطبی: سمپاشی های برخی از عشقم به ایران کم نمی کند

صعود به سوپرلیگ چین مرا یاد قهرمانی با پرسپولیس انداخت

قابل توجه مدیران فدراسیون و وزارت ورزش

ویلموتس در بلژیک هم مشتری ندارد!
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آزمون، هدف اصلی ایتالیایی  ها است

واکنش مالک تراکتور به آماده شدن تیم ها برای شروع لیگ

زنوزی: ائتلاف ما هنوز پابرجاست!

گفت وگوی سایت برایتون انگلیس با ستاره ایرانی

جهانبخش: خوشحالم که در پیشرفت 
جوانان ایرانی در اروپا نقش داشتم

گنج زاده: از مدیران دانشگاه آزاد اسلامی ممنونم که اجازه دادند برای المپیک تلاش کنیم

 چه من به توکیو بروم چه پورشیب 
خوش رنگ ترین مدال به ایران می رسد

پزشک تیم: صدمه فعلی ربطی به مصدومیت قبلی ندارد، او دوباره برمی گردد

 یحیی خواستار حفظ انصاری شد
مدیران باشگاه تردید دارند!

محمدآقاییفرد
 روزنامه نگار

با وجود آنکه تصمیم برای آغاز دوباره رقابت های لیگ برتر 

گرفته شده و تیم ها تمرینات خود را آغاز کرده اند، اما هنوز 

برخی از باشگاه ها بر تصمیم خود مبنی بر لغو لیگ اصرار 

دارند. با وجود آنکه برخی از باشگاه ها مثل پارس جنوبی، 

اردوهای خود را هم برگزار کرده و پرسپولیس و استقلال 

هم تمرینات فشـــرده خود را از ســـر گرفته اند، اما هنوز 

خبری از باشـــگاه های تبریزی به گوش نمی رسد. حتی 

گفته می شود برخی از بازیکنان تراکتور مثل اشکان دژاگه 

راضی به بازگشت نشده و کماکان خارج از کشور حضور 

دارند. گفته می شـــود متولیان ورزش و فوتبال با مدیران 

باشـــگاه های مختلف رایزنی و به اطلاع شان رسانده اند 

که قرار نیست مسابقات لغو شود و مدیران نیز حداقل در 

پشت پرده مشکلی با شروع لیگ ندارند. با این حال ظاهرا 

محمدرضا زنوزی، مالک دو باشگاه تراکتور و ماشین سازی 

تنها مالک- مدیرعامل مخالف آغاز لیگ برتر است و تلاش ها 

برای راضی کردن او برای آغاز رقابت های لیگ برتر ادامه 

دارد، اما ظاهرا این اتفاق هنوز رخ نداده است. 

از زنوزی درباره میزان آمادگی باشگاه های تحت مدیریتش 

پرسیدیم تا بدانیم وضعیت شان به چه شکل است. به او 

گفتیم اگر رضایت دهد، ســـایر باشگاه ها مشکلی برای 

برگزاری ادامه لیگ ندارند، اما او که در ایران هم حضور ندارد 

به سوال »فرهیختگان« این گونه پاسخ داد: »بروند لیگ را 

شروع کنند، ائتلاف چهار تیم همچنان پابرجاست.« اشاره 

او به ائتلاف مدیران باشگاه های شهرخودرو و نساجی با 

زنوزی به عنوان مالک ماشین سازی و تراکتور است که با 

امضای یک نامه به طور رســـمی خواستار لغو مسابقات 

لیگ برتر به خاطر همه گیر شدن ویروس کرونا شدند. نکته 

عجیب اما این است که نساجی و شهرخودرو تمرینات خود 

را از سر گرفته اند و حتی نساجی در تهران، اردویی را هم 

پشت ســـر می گذارد، اما مشخص نیست چگونه هنوز بر 

تصمیم خود مصر هستند. در واقع به نظر نمی رسد آنها با 

برگزاری مسابقه مشکل داشته باشند چراکه تمرینات شان 

را طبق برنامه و به خوبی پیگیری می کنند و احتمال ابتلا 

به ویروس کرونا آنها را تهدید نمی کند. 

شواهد نشـــان می دهد که مدیران ورزش قصد برگزاری 

قطعی مســـابقات لیگ برتر را دارند و بعید است که زمان 

تعیین شـــده برای بازی ها )دیدار معوقه فولاد خوزستان 

و استقلال تهران روز چهارشـــنبه مورخ 4 تیرماه برگزار 

می شود و ســـپس مسابقات هفته بیســـت و دوم از روز 

یکشنبه هشتم تیرماه استارت می خورد( دوباره به تعویق 

بیفتد. تیم های معترض هم نهایتا چاره ای جز حضور در 

مسابقات نخواهند داشت مگر اینکه بخواهند فصل بعد 

در لیگ برتر نباشند!

واکنش مالک تراکتور به آماده شدن تیم ها برای شروع لیگ برتر

زنوزی: ائتلاف ما هنوز پابرجاست!
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 شماره مسلسل ۳۷۹۴
  سه شنبه ۲۰ خرداد  ۱۳۹۹

 ۱۷ شوال ۱۴۴۱  
 ۹ ژوئن ۲۰۲۰ 

 شماره ۳۰5۶
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